
g Provincie Flevoland

3. Kon het college aongeven of deze ontwikkeling ook toepasbaar is in Flevoland?

4. Heeft het initiatief in Amsterdam ook gevolgen voor Flevolandse bedrijven?

1

Antwoord:
Dit artikel is ons bekend.

Antwoord:
Ons zijn geen directe gevolgen bekend. De provincie volgt wel deze en soortgelijke initiatieven in 
het land om ideeën op te doen die, al dan niet aangepast, ook in Flevoland te implementeren zijn.

Schriftelijke Statenvragen van de Statenfractie van de WD over Energie Coöperatie Amsterdamse 
Haven (ECAH), ingediend op 8 maart 2024, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 2 april 2024 (3243205).

Primeur binnen de MRA: bedrijven in haven Amsterdam gaan onderling stroom verdelen - 
metropoolregioamsterdam

Antwoord:
Het ontwikkelen van samenwerking tussen meerdere bedrijven op een bedrijventerrein die hun 
elektriciteitsgebruik onderling afstemmen en/of besparen is ook in Flevoland mogelijk. De mate 
van organisatie als bedrijventerrein en ook de bereidheid met elkaar belangrijke afspraken over 
het elektriciteitsgebruik te maken en de belasting op het elektriciteitsnet zijn de basis hierin. Dat 
vraagt elke keer maatwerk en elke pilot kan inspiratie bieden.

Antwoord:
Wij zijn hier niet bij betrokken. Dit is een aangelegenheid tussen meerdere bedrijven in het 
Amsterdams havengebied die vergaande afspraken en wederzijdse verplichtingen zijn aangegaan 
in het kader van elektriciteitsverbruik. Flevoland is hier niet bij betrokken omdat het niet ons 
grondgebied c.q. werkgebied betreft.

2. Is het college actief betrokken bij deze ontwikkeling? Zo Ja, kunt u dit nader toelichten? 
Zo nee, waarom niet?

1. Heeft het College kennis genomen van het artikel' in de MRA nieuwsbrief over de Energie 
Coöperatie Amsterdamse Haven (ECAH)?

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de Flevolandse WD de volgende 
vragen aan het College van Gedeputeerde Staten over de Energie Coöperatie Amsterdamse Hoven 
(ECAH).


